

Torsdag d. 18. april 2024

Dagsorden

- 1) 19.30: Runde
- 2) 19.45: Sorgkurset og fagkronik
- 3) 19.55: GF til oktober
- 4) 20.05: Fyraftensmøderne
- 5) 20.15: Styrelsesmødet i Odense i juni – særligt fokus?
- 6) 20.25: DP's årsmøde d. 25. - 26. maj i Århus
- 7) 20.35: "Værktøjskassen"
- 8) 20.45: Evt.

Referat

- 1) 19.30: Runde
- 2) 19.45: Sorgkurset og fagkronik
 - a) Sorgkurset gik rigtig godt. Deltagerne var glade og tilfredse. Det gav god mening at være to selskaber til at deles om det praktiske.
 - b) Fagkronikken er blevet godkendt. Den kommer sandsynligvis ud i næste uge på DP's hjemmeside. Vi vil dele fagkronikken med vores netværk, f.eks. fagkolleger, og på sociale medier.
 - i) Vi taler om at lave en Facebookgruppe for vores selskab. Cecilie opretter én. Vi lægger bl.a. kronikken op dér.
 - ii) Aida vil sende mails ud til medlemmerne med informationerne om Facebookgruppen og fagkronikken.
- 3) 19.55: GF til oktober
 - a) Jørgen Due Madsen har sagt ja til at holde oplæg. Vi har landet en pris. Vi har aftalt at tales ved med ham tættere på.
 - b) I midt august sender vi indkaldelse ud om generalforsamlingen.
 - c) Der sendes nyhedsbrev ud inden sommerferien.
- 4) 20.05: Fyraftensmøderne
 - a) Der følges op på Zoom-link til fyraftensmøderne.
 - b) D. 4. juni holder Aida oplæg til fyraftensmøde om eksistentiel kommunikation. Det skal der reklameres for.

- c) D. 5. september holder Heidi oplæg til fyraftensmøde.
- 5) 20.15: Styrelsesmødet i Odense i juni – særligt fokus?
 - a) Vi vil tale nærmere om generalforsamlingen, og hvordan styrelsens besætning kan komme til at se ud efter generalforsamlingen.
 - b) Heidi beder Jørgen Due om en overskrift på hans oplæg inden mødet i juni.
 - c) Lav en visionsrunde med status på året, der gik, og del vores visioner for det næste år.
 - d) Lav en evalueringsrunde på, hvordan vi praktisk i styrelsen holder møder, arbejder sammen mm. Nye input er velkomne.
 - e) Evt. fagligt oplæg af Rebecca om hendes speciale.
- 6) 20.25: DP's årsmøde d. 25. - 26. maj i Århus
 - a) Vi taler om, hvem af os der kan deltage.
- 7) 20.35: "Værktøjskassen"
 - a) Brug lidt tid på styrelsesmødet i maj til at udforske "Værktøjskassen" på DP's hjemmeside.
- 8) 20.45: Evt.
 - a) Status på økonomi ved Carrie til styrelsesmødet i maj.

Referent: ??

Referenter til kommende møder:

- Maj: Peter
- Juni: Aida

Godkendte referater sendes til Michelle på mil@dp.dk